

YJ-8368A 輸送帶式鞋舌燙標機

CONVEYOR BELT SHOE TONGUE HOT STAMPING LABEL MACHINE



用途：適用於鞋舌熱熔壓印標籤;

Use： This machine is suitable for hot embossing tongue tag;

特點 Features：

1. 該機採用精密的氣動機構自動抓取擺放材料，自動吸取放置標籤、快捷準確定位、節省時間、燙印效果標準美觀。

The machine uses a precision pneumatic mechanism to automatically grab the placing of material, automatically suck and place labels, fast and accurate positioning, save time, the effect of the hot stamping is standard and beautiful.

2. 全自動流水式架構設計，自動化作業，透過該機的使用能提升產量效率，一名員工可以同時照料多機,節省人力資源。

Automatic flow structure design, automatic operation, through the use of the machine can improve the output efficiency, an employee can take care of multiple machines, saving human resources.

3. 機器可根據材料的熱熔時間與溫度靈活調節，6-7 秒能完成一對鞋舌。

The machine can be adjusted flexibly according to the heat solubility time and temperature of the material, and can complete a pair of shoe tongues in 6-7 seconds.

技術參數 Technical Parameters：

電壓 Voltage：AC220V/50HZ

氣壓 Air pressure：4KG/CM²

功率 Power：600W

外形尺寸 Machine Size：800*1850*1500MM

淨重 N.W.：400KG